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Hoi allen,

Ik heb net een gesprek gehad met GGD Haaglanden.
Ze wilden meegeven dat het logistiek een behoorlijke operatie is om de validatie in te richten en adviseerden om het aantal teststraten

voor het validatieonderzoek te beperken. In het kader van doe het vooral goed op 1 plek en ga daar dan wat langer door in plaats van

inzetten op 6 teststraten tegelijk.
Ze zijn wel bereid om mee te doen maar zouden dat in 1 grote teststraat willen doen met als inzet een PCR teststraat waar je dan

antigeen aan toe voegt. En dan graag al wat meer uitgewerkte protocollen voor de logistiek als input.

Beginnen met 1 teststraat om proef te draaien leek hen ook een goed plan. En dat ze dan daarna aansluiten als het nodig is.

Ik denk dat we echt inzicht moeten krijgen in aantallen om betere inschatting te kunnen maken van hoeveel teststraten we nodig hebben

voor welke periode. En daarbij balans tussen extra straten met alle logistiek van dien of langer door gaan in kleiner aantal straten.

Ik moet nu de deur uit en ben morgen even niet bereikbaar, maar donderdag wel weer.

Groeten,


